



## Referat fra bestyrelsesmødet

**Onsdag, den 21. juni kl. 18:00 i klubhuset.**

**Deltagere:** Erik Ejlersen (EE), Carsten Mikkelsen (CM), Lars Stryhn Poulsen (LSP), Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Gunnar Nielsen (GN), Christian Lageri-Schmidt (CLS), Nicolai Ebbesen (NE) og Svend Nielsen (SN).

1. [Tilføjelser til dagsordenen.](#)

Ingen.

2. [Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde.](#)

3. [Meddelelse fra formanden](#)

IAB

4. [Næstformanden.](#)

Mulig tilpasning af HSC's regulativ for både anbragt på hhv. vore vinterpladser og ved vore broer.

CM har indhentet ideer til udformning af HSC's regulativ i vore naboklubber. CM påtager sig opgaven at udforme et revideret alternativ til vores eksisterende regulativ. Forslaget fremlægges på næste bestyrelsesmøde.

CM fremlægger to forslag til annonce som aftalt på sidste møde. Bestyrelsen beslutter hvilket der skal anvendes.

5. [Kasserer.](#)

LSP fremsætter ønske om en bedre administrativ styring af vore ind- og udmeldelser. Det aftales at LSP, GN og BSR sætter sig sammen om at finde en løsning på problemet. Løsningen fremlægges ved næste bestyrelsesmøde.

LSP oplyser status på udestående kontingenter mv.

6. [Sekretær.](#)

Status på medlemsundersøgelsen som tidligere er foreslået af Holger Clausen (HC).

BSR orienterer bestyrelsen om den seneste e-mail som BSR har sendt til HC d. 16. juni 2017. BSR afventer svar fra HC.

7. [Medlemsforhold](#)

LSP fortæller at der er meldt 4 nye medlemmer ind i klubben. 2 med både og to uden.

[Status og beretning fra udvalgene:](#)



8. **Ungdomsudvalg.**

NE beretter fra bl.a. Hotdog Cup hvor der var 17 deltagere. Fordelt på 15 både. Gode HSC resultater. NE udtrykker en stor tak for god hjælp fra seniorer ifm. stævnet.

5 HSC sejlere er tilmeldt sommerlejr i Sønderborg. 49 ungdomssejlere i alt er tilmeldt sommerlejren.

Der har været skolesejladser på Dammen. 88 elever har deltaget. For første gang mødte der elever op som IKKE havde fået lov til at deltage fra hjemmet. Det vakte en del undren både blandt HSC's lederteam og de der var med fra skolerne.

Der ydes en stor indsats fra ungdomsafdelingens lederteam for at få disse skolearrangementer op at stå. Det besluttes derfor, at der fremadrettet opkræves et administrativt gebyr på 20 kr./deltager for at dække HSC's omkostninger ved disse arrangementer.

NE forsøger at få afhændet diverse kapsejladsbøjer mv. til vore samarbejdsklubber i Sydkredsen.

9. **Broudvalg.**

GN oplyser at det er få ledige pladser tilbage ved vore broer. 4 stk. pt. Der forventes at blive gjort en plads ledig på nordsiden af havnen.

10. **Pladsudvalg**

HJ gør opmærksom på, at der er flere der har to vogne eller stativer stående på pladsen. HJ laver en liste til kassereren, så der kan opkræves de rette gebyrer for opbevaringen.

11. **Sejludvalg.**

CLS fortæller om pinsestævnet på Årø, som gik rigtig fint.

CLS forsøger at sætte invitationer til Blå Bånd-sejladsen på alle medlemmernes både, hvoraf det vil blive tydeliggjort, at der inviteres til en hyggesejlad/ kapsejlad hvor der er fokus på hyggen. Ideen er at få flere deltagere med på turen, også gerne motorbådsfolkene.

12. **Klubhusudvalg.**

IAB.

13. **Eventuelt.**



CLS gør opmærksom på at der er en bøje ved Stevelt (rød ny bøje), der står alt for langt inde.

CLS ønsker en vejledning i at resætte vores wifi-system i tilfælde af udfald. Wifi-systemet er efterhånden blevet et stort must blandt sejlerne i havnene. Det forventes at systemet kører 24/7.

Datoer for de næste møder er følgende :

- Onsdag d. 23. august kl. 19.00.
  - Onsdag d. 20. september kl. 18.00.
  - Onsdag d. 25. oktober kl. 19.00.
  - Onsdag d. 22. november kl. 19.00
- OBS !
- Generalforsamling lørdag d. 25. november kl. 15.00.

Med venlig hilsen

Benny Skødt-Rasmussen

Sekretær

([benny.skodt.rasmussen@gmail.com](mailto:benny.skodt.rasmussen@gmail.com))